
Sammanställning Möte Utbildningsansvarig & Studierektor - 2024/15-11 
 
Här följer sammanfattning kring det som lyfts och diskuterats mellan Juridiska 
föreningens Utbildningsansvarige Victor Holmström och Juridiska institutionens 
Studierektor Eva Kjellin. 
 
Syftet med sammanfattningen är att skapa insikt till det arbete och diskussion som förs 
mellan Juridiska föreningens Utbildningsansvarige och Juridiska institutionens Studierektor 
för alla medlemmar i Juridiska föreningen Umeå. 
 

Vill du veta mer eller har funderingar hör gärna av dig till utbildning@jf-umea.se.  
 
Information från Studierektor 
Institutionen är i en process av att handla upp en utbildning från UPL (universitetspedagogik 
och lärarstöd) rörande digitalt lärande, det ska även hållas ett seminarium om hur man håller 
ett seminarium. det finns även många andra utbildningar som är tillgängliga för institutionens 
medarbetare. Studierektor informerade även att information om Umeå Studentkårs Psykisk 
Hälsa vecka kommer att skickas ut på juristprogrammets canvas sida. 
 
Information från Utbildningsansvarig  
Utbildningsansvarig informerade om den arbetsmiljöundersökning som i skrivande stund ligger uppe 
för svar på JFs instagram. Resultat och trender som är intressant för institutionen kommer att delges 
studierektor efter sammanställning. 
 
Studierektor informerades även om att många studenter upplever upplägget av T4 som svårare att 
hantera än tidigare terminer och att man gärna vill se den struktur som finns på andra delar av 
programmet även ska gälla på T4, studierektor tar med sig dessa synpunkter till programansvarig. 
 
Det fördes även en längre mer generell  konversation om studenternas generella mående och möjlighet 
till återhämtning och vad institutionen kan göra för att motverka betygshetsen. 
 
Nästa möte planeras till 21/05 men fler möten kan hållas vid behov. 
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